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Szanowny Panie Ministrze,

Rząd Rzeczypospolitej Polskiej podjął decyzję o  tymczasowym
przywróceniu granic z dniem 15 marca br.,  o czym poinformował Prezes Rady
Ministrów Mateusz Morawiecki . Powoduje ona powrót do pełnej kontroli
granicznej. W związku z obowiązującymi przepisami o pandemii koronawirusa na
działających przejściach granicznych musiały pojawić się dodatkowe służby, w
tym Policja, Państwowa Straż Pożarna, służby medyczne i wojsko. Ponadto
należało zabezpieczyć infrastrukturę, która pozwoliłaby na właściwą pracę  tych
służb. Funkcjonowanie przejść granicznych związane jest z wydatkowaniem
środków finansowych na ich utrzymanie. Sprawy te reguluje Ustawa  z dnia 12
października 1990 roku o ochronie granicy państwowej. Praktyka pokazuje, że
większość wydatków związanych z funkcjonowaniem przejść ponoszą
samorządy. Z informacji jakie wpłynęły do naszych biur poselskich wynika, że
dotychczas samorządy powiatów: jeleniogórskiego, kamiennogórskiego i
zgorzeleckiego  wydały już prawie 500.000 zł. Samorządowcy mają co prawda
zapewnienie zwrotu poniesionych wydatków, jednak kłopoty na jakie trafiają w
związku z bardzo dużym spadkiem dochodów z PIT  i CIT powodują, że liczą oni
każdą złotówkę.



1.  

2.  

Prosimy Pana Ministra o:

szczegółową informację, jak zostaną uregulowane sprawy związane z
zaangażowaniem samorządów w realizację decyzji rządu RP
kiedy na kontach samorządów znajdą się środki finansowe, które zostały
wydatkowane na utrzymanie przejść granicznych
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